
Rada Gminy w Ustroniu Morskim 
Komisja Komunalna 

Protokół nr 23 

XXIII Posiedzenie w dniu 18 października 2021  

Obrady rozpoczęto 18 października 2021 o godz. 08:30, a zakończono o godz. 10:32 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Basarab 

2. Krzysztof Psykała 

3. Anna Sianos  

4. Andrzej Staszak 

5. Jolanta Szymczak 

1. Otwarcie, stwierdzenie quorum. 

 

Przewodniczący Komisji Radny Andrzej Staszak otworzył powiedzenie, powitał wszystkich, 

poprosił o potwierdzenie obecności.  

 

Zastępca Wójta Sylwia Halama zawnioskowała o poszerzenie porządku obrad w sprawie 

dodatkowej uchwały- pomnik przyrody. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały - pomnik przyrody.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Andrzej Basarab, Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 

Opinia pozytywna 
 

Przewodniczący Komisji poszerzył porządek obrad o informację w sprawie strefy płatnego 

parkowania.  

 

Głosowano w sprawie: 
Poszerzenie porządku obrad o informację z funkcjonowania strefy płatnego parkowania. .  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 



0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Andrzej Basarab, Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 

Opinia pozytywna 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Andrzej Basarab, Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 

Opinia pozytywna 
 

2. Opinia w sprawie usunięcia słupków na ul. Lotniczej. 

 

Informację oraz pismo od mieszkańca w sprawie usunięcia słupków z ul. Lotniczej 

przedstawiła Justyna Lasota- Wasicka pracownik ds. gospodarki lokalowej, drogownictwa  

i gosp. komunalnej. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Roman Marciniak 

- Elżbieta Ruszczyńska 

-Robert Pawlak 

- Andrzej Basarab 

- Sylwia Halama 

- Andrzej Staszak 

Dyskusja dotyczyła zamontowania słupków na ul. Lotniczej, długości chodnika po obu 

stronach jezdni, parkowania przy posesji, przejazdu samochodów przez ul. Lotniczą, list 

poparcia, anteny 5G, zarządcy drogi, braku dokumentacji.  

 

Głosowano w sprawie: 
Opinia w sprawie usunięcia słupków na ul. Lotniczej..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Andrzej Basarab, Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 

Opinia pozytywna 
 

 



3. Gospodarka odpadami komunalnymi, bieżące funkcjonowanie systemu, sprawozdanie 

za wrzesień 2021 r. 

Sprawozdanie przedstawiła Elżbieta Macek Skarbnik Gminy  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Andrzej Staszak 

Dyskusja dotyczyła systemu odbioru odpadów komunalnych, pojemników na odpady, 

zaplanowania Komisji Wspólnej. 

 

4. Opinia w sprawie utworzenie Straży Gminnej na terenie Gminy Ustronie Morskie. 
 

Temat utworzenia Straży Gminnej przedstawiła Sylwia Halama Zastępca Wójta Gminy. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Jolanta Szymczak 

- Andrzej Staszak 

Dyskusja dotyczyła utworzenia Straży Gminnej w Gminie Ustronie Morskie. 

 

Głosowano w sprawie: 
Opinia w sprawie utworzenie Straży Gminnej na terenie Gminy Ustronie Morskie. ..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (4) 

Andrzej Basarab, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Psykała 

Opinia negatywna 

 

5. Przedstawienie informacji z funkcjonowania strefy płatnego parkowania na terenie 

Gminy Ustronie Morskie w sezonie letnim. 

Informację z funkcjonowania strefy płatnego parkowania przedstawił Jarosław Barański 

główny księgowy Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Grzywnowicz 

- Andrzej Staszak 

Dyskusja dotyczyła parkingu przy basenie, rozliczenia wezwań z roku 2020, abonamentu 

mieszkańca. 



 

6. Projekt uchwały w sprawie utworzenia pomnika przyrody. 

 

Projekt uchwały przedstawiła zastępca Wójta Sylwia Halama. 

Brak dyskusji 

 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie utworzenia pomnika przyrody.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Andrzej Basarab, Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 

Opinia pozytywna 
 

7. Sprawy różne i wolne wnioski. 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Anna Pietkowska 

- Andrzej Staszak 

- Sylwia Halama 

- Andrzej Basarab  

 

Dyskusja dotyczył dróg jednokierunkowych na terenie Gminy, zamiatarki, cyfrowej gminy.  

 

8. Zamknięcie posiedzenia. 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący komisji zamknął posiedzenie.  

 

 

  

Przewodniczący Komisji Komunalnej 

Rada Gminy w Ustroniu Morskim 

Andrzej Staszak 

  

 

Przygotował(a): Aneta Sianos 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


